
Protokoll fört vid styrelsesammanträde 
för Storsjöns Segelsällskap. 
Datum: 080303 
Plats: Klubbhuset. 

 
 

Närvarande:  Barry Smith, Sven Wahlström,  Mi-
chael Heen, Göran Fürstenberg, Olle Tärnström, 
Kjell Sundström, Monica Netzler.   
 

 
§1 Michael Heen öppnade styrelsesammanträdet. 
  
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
 Rättelse: Under punkten Jolle, ”bryggor” avser befintliga bryggor. I övrigt 
 godkändes protokollet och lades till handlingarna. 
 
 
§3 Ekonomi 

Riksidrottsförbundet kommer att genomföra en kontroll av vår verksamhet. 
Sven rapporterade att 3000:- i driftsbidrag har inkommit, i övrigt inga större 
ändringar i ekonomin. 

 
§4 Post 
 Kommunen har bekräftat emottagning av bidragsansökan, nya varvet. Ett an-

läggningsmöte är planerat till 12/3. Asbjörn Norling deltar för vår räkning. 
 
 
§5 Rapporter 
   
  Nya varvet 

Styrelsen beslutar att söka bidrag hos Riksidrottsförbundet med 100.000 kronor, 
Arvsfondsdelegationen med 200.000 kronor och Sparbanksstiftelsen med 
100.000 kronor för att flytta sällskapets båtvarv från Storsjöstråket till Göviken.   
 
Styrelsen beslutar om att kalla till ett extra årsmöte 28/4-2008. Mötet skall 
handla om finansiering av nya varvet. Ett underlag på de olika alternativen 
skickas ut senast 14/4 tillsammans med kallelsen till årsmötet samt ett frankerat 
svarskuvert. 
 
 

 Jolle 
Monica berättade att en vinteraktivitet har genomförts V09. Ansökan on bi-
drag för ev. anskaffning av RS Reva båtar är inskickat. SISU har varit i kon-
takt och erbjudit sig att hjälpa till med ett brett utbildningssortiment. 

 
 

Kölbåt 
Inget speciellt att rapportera. 
  
 
Anläggning 
Inget speciellt att rapportera.  
 
 
 



 
 
Webbmaster 
Inget rapporterades.  
 
 
Ceremoni 
Inget rapporterades. 
 
 
Roderbladet 
Vårnumret skall skickas ut senast 5/5-2008 med bifogade inbetalningsblanketter 
för årsavgiften. Stopp datum är 14/4-2008 och respektive funktionsansvarig 
skall leverera underlaget till J-P Högbom före det. Jon-Petter kommer att delta 
på nästa styrelsesammanträde.  

 
 
§6 Övriga Frågor 
 Frågan om ev. logga till segelbåtensdag och Segelstaden Östersund diskutera-
des.  Klubben frågar André Högbom om ev. hjälp med framtagning av detta. 
 Beslutat att avtackning av gamla styrelseledamöter görs i samband med det 
 extra årsmötet 28/4. 
 

      
§7 Kvarstående frågor 

• Logga till Segelbåtensdag/Segelstaden Östersund. 
 

 
§8 Tagna beslut  

• Klubben ansöker om bidrag till ev. investering i 2st RS Feva båtar. 
• Extra årsmöte 28/4-2008. 
• Avtackning gamla styrelseledamöter 
  

 
 

§9 Avslutning. 
Ordförande avslutade sammanträdet och tackade Monica för fikat. Kjell fick 
äran att ansvara för fika vid nästa styrelsesammanträde den 7 april på klubbhu-
set.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 __________________  __________________ 
 Michael Heen  Barry Smith 

Ordförande   Sekreterare 
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